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september 2014 

Algemene LedenvergaderingAlgemene LedenvergaderingAlgemene LedenvergaderingAlgemene Ledenvergadering    
AanvullingAanvullingAanvullingAanvulling    

 
U wordt van harte uitgenodigd de 43e algemene ledenvergadering van  

Groot Geerdinkhof, vereniging van huiseigenaren, bij te wonen op: 
 

Dinsdag 23 september 2014 
Aanvang 20:00 uur 

 
Lokatie: school Samenspel 
(de deur is open vanaf 19.30 uur) 

 
 

Agenda: 
 

1. Opening 

 
2. Benoeming notulencommissie 

 
3. Goedkeuring notulen van de 42e Algemene Ledenvergadering 

Bijlage 1:  Concept-notulen van de 42e algemene ledenvergadering d.d. 27 mei 2014, zoals goedgekeurd 
door de notulencommissie 
 

4. Bestuursverkiezingen 
Bijlage 2: Rooster van aftreden en nieuwe bestuursleden 
Bijlage 3: Statuten GG: Artikel 2 en 10 (lid 6) 
 
Op het moment dat u deze uitnodiging ontvangt, hebben twee leden zich daadwerkelijk aangemeld voor 
het bestuur. Echter, vele handen maken licht werk. Schroom niet en meldt u aan. Dat kan via 
secretaris@geerdinkhof.nl tot uiterlijk een week voor de algemene ledenvergadering. 
 
Schriftelijke stemming over bestuursleden. 
 

5. Pauze 
Tijdens de pauze worden de stemmen geteld. 
Henk Kroese zal vanaf punt 6 de vergadering slechts technisch voorzitten. 
 

6. Bestemmingsplan Bijlmerweide en Omgeving 

Het bestuur zal verslag doen van het overleg met de advocaat. 
Op woensdag 8 oktober om 10.00 stipt is de hoorzitting bij de Raad van State, Kneuterdijk 22 te Den Haag. 
Een gevulde tribune geeft het signaal af dat wij de Bijlmerweide belangrijk vinden. U bent dus van harte 
uitgenodigd om het bestuur te steunen. Het is tevens een mooie gelegenheid om de Raad van State aan 
het werk te zien. 
 
De bestuurscommissie van Zuidoost heeft het plan “Op safari in de Bijlmerweide” gelanceerd. Dit is een 
uitvloeisel van een motie van de PvdA in de vorige bestuursperiode met als doel de schoolwerktuinen en de 
kinderboerderij, de zogenoemde “speelgebieden” te verbinden met een safariroute die de hele Bijlmerweide 
over gaat: 
Motie 47 PvdA Bijlmerweide:  
Het DB op te dragen om: 
1. Een plan te ontwikkelen voor de Bijlmerweide, zodat het beter aansluit op de vormgeving van het Diemerbos. 
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2.  Het groen van de Bijlmerweide niet aan te tasten maar door de juiste uitlichting (middels natuurlijke kunstwerken 
en andere speeltoestellen) van haar schoonheid (zoals het geval is in het Diemerbos) een aantrekkelijker wandel-, 
recreatief- en fietsgebied te realiseren. 

3.  Het plan (zie besluit 1) voor de begroting aan de raad voor te leggen. 
4.  Voor de ontwikkeling van het plan een bedrag van € 10.000 te onttrekken aan de Algemene Middelen. 

 
Het bestuur heeft zijn zorgen aan de bestuurscommissie van Zuidoost overgebracht of dit voornemen in 
overeenstemming is met het bestemmingsplan voor de Bijlmerweide en of dit plan een versterking is van de 
natuurwaarde van de Bijlmerweide (EHS). Passen touwbruggen bij de huidige, kostbare, aanleg van 
natuurvriendelijke oevers? Tevens heeft het bestuur een financiële onderbouwing gevraagd van de kosten 
van de aanleg en de beheerskosten in de toekomst. Daarnaast heeft het bestuur de Bestuurscommissie 
gewezen op het klimbos in het Diemerbos (met horeca in aanleg in de vorm van een theehuis) en de 
uitgebreide speelmogelijkheden in het Gaasperplaspark en de aanleg van heuvels bij Kantershof.  
 

7. Lidmaatschap Geerdinkhof 

 

Naar aanleiding van vragen op de vorige algemene ledenvergadering, legt het bestuur het volgende aan de 
vergadering voor. Zie voor de achtergrond ook het artikel van Wouter van Rennes in het laatste Infobulletin 
– bijgevoegd als bijlage 4 
 
Op dit moment kent de bewonersvereniging leden en donateurs. Leden van de vereniging hebben een 
woning op Geerdinkhof in eigendom (artikel 2 van de statuten). Op dit moment kunnen alleen huurders van 
een woning op Geerdinkhof donateur worden (artikel 10, lid 6 van de statuten), waarbij de donatie 
minimaal gelijk is aan het lidmaatschap.  
 
U wordt gevraagd zich uit te spreken over de volgende drie keuzen. 
Het lidmaatschap van de bewonersvereniging Groot Geerdinkhof: 
a. wordt niet uitgebreid. Alleen personen die een woning in eigendom hebben op Geerdinkhof kunnen lid 

worden van de vereniging. 
b. wordt niet uitgebreid. Echter, bewoners die geen woning op Geerdinkhof in eigendom hebben, kunnen 

donateur worden. Donateurs hebben geen actief en passief stemrecht en geen kiesrecht. Hiervoor dient 
het huishoudelijk reglement aangepast te worden.  
• Concreet betekent dit dat donateurs het infobulletin ontvangen en de burenborrels kunnen bezoeken.  
• Uiteraard worden items door donateurs ingebracht ook door het bestuur beoordeeld en meegenomen 
in de besluitvorming. 

c. wordt uitgebreid. Ook bewoners die elders wonen kunnen lid worden van de vereniging. Daarbij kan 
een onderscheid gemaakt worden tussen huurders en kopers. Deze leden hebben actief en passief 
stemrecht en kiesrecht.  
• Concreet betekent dit dat de statuten aangepast moeten worden. De kosten hiervan bedragen 
ongeveer 1.000 euro. Daar komen de kosten van het houden van extra algemene ledenvergaderingen 
waarop de leden stemmen over de statutenwijziging nog bij. 

• Daarnaast kunnen er situaties ontstaan waarbij de belangen van bewoners van Geerdinkhof in strijd 
zijn met de belangen van de nieuwe leden.  

• Waarover zou een conflict of interest kunnen ontstaan? De nieuwe leden wonen per definitie in een 
ander bestemmingsplan met andere regels en andere bestemmingen. Een voorbeeld hiervan is 
parkeren. Zowel de bewoners van de Garstkamp als van de Droomzone parkeren in een ander 
bestemmingsplan dan wij. En beide parkeerbalansen zijn niet goed uitgewerkt.   

 
8. Beantwoording schriftelijk ingediende vragen van leden 

Mocht u iets naar voren willen brengen waarvan u denkt dat voor de beantwoording iets uitgezocht moet 
worden door het bestuur, dan verzoeken wij u vriendelijk ons dit van tevoren te melden door middel van  
een briefje of e-mail aan onze secretaris of vice-secretaris. 
 

9. Rondvraag 

 
10. Sluiting 

Indien u verhinderd mocht zijn en toch gebruik wilt maken van uw stemrecht, dan kunt u dit doen door 
bijgevoegd formulier ingevuld en ondertekend af te geven bij een lid dat wel de Ledenvergadering bezoekt. 

 

Koffie, thee en overige consumpties zijn gratis.  
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Ter kennisname. 
Het bestuur maakt van de gelegenheid gebruik om u te informeren over het volgende, vooruitlopend op het 
Infobulletin dat begin oktober uit zal komen. 
 

11.  Zelfbeheer Groen Geerdinkhof 
Op zaterdag 23 augustus hebben ca. 25 bewoners schoffel en hark ter hand genomen en de entree van 
Geerdinkhof van onkruid ontdaan. Mocht u een volgende keer mee willen doen: u kunt zich aanmelden via 
secretaris@geerdinkhof.nl. Het bestuur stuurt uw mail door en u ontvangt dan elke keer de uitnodiging, ook 
als u niet altijd kunt. 
 

12.  40 jaar Geerdinkhof en de najaarsborrel 

Omdat de derde algemene ledenvergadering van dit jaar in september is gepland, heeft het bestuur 
besloten om dit jaar de najaarsborrel te laten vervallen. Op de Nieuwjaarsborrel in 2015 zal het 40-jarig 
jubileum gevierd worden.  
NB Kantershof vierde 24 augustus j.l. haar 40-jarig bestaan.  

 
13.  Waar worden de lidmaatschapsgelden aan uitgegeven?  

Aan de hand van de jaarrekeningen 2009-2013 zijn de uitgaven verdeeld over communicatieve activiteiten 
en administratieve zaken. De conclusie lijkt gerechtvaardigd dat de vereniging de afgelopen jaren bijna drie 
keer zoveel aan sociale activiteiten uitgegeven heeft dan aan administratieve / juridische zaken. 
 

14.  GG-alert.  
Het bestuur brengt opnieuw GG-alert onder uw aandacht. Dit is een snelle manier om u te informeren over 
onze leefomgeving, voordat het infobulletin uitkomt. Meldt u aan op onze prachtig vernieuwde website 
www.geerdinkhof.nl 
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Bijlage 1 Bijlage 1 Bijlage 1 Bijlage 1 ––––    Notulen Notulen Notulen Notulen 42424242eeee    Algemene Ledenvergadering d.d. 27 mei 2014 Algemene Ledenvergadering d.d. 27 mei 2014 Algemene Ledenvergadering d.d. 27 mei 2014 Algemene Ledenvergadering d.d. 27 mei 2014     

Concept notulen  
 
Datum: 27 mei 2014   
Aanvang:  20.00 uur 
Locatie:  Groenhoven 650, Grote zaal  
Aanwezig: 66 leden en een aantal partners en 24 leden die een machtiging hebben afgegeven  
Aanwezig bestuur: Henk Kroese, voorzitter; Carine Gheysen, penningmeester; Dick Norg, algemeen bestuurslid; 

Yolanda Grift, algemeen bestuurslid;  
Frank Ratelband, onafhankelijk technisch voorzitter en Boudy Bloem, notulist.    

 
1. Opening 

Frank Ratelband, de technisch voorzitter voor vanavond, opent de 42e ALV Groot Geerdinkhof en heet de 
aanwezigen van harte welkom. De opkomst is hoog, 66 leden en 24 machtigingen. Op 8 april tijdens de 41e 
ALV zijn 3 bestuursleden afgetreden waardoor de andere bestuursleden van mening waren dat dit aan de leden 
voorgelegd moest worden (en de rest van de agenda niet is behandeld)   
Henk Kroese treedt naar voren en meldt dat er vanavond bestuursverkiezingen moeten plaatsvinden, want op 
dit moment bestaat het bestuur uit 3 leden en in de statuten staat duidelijk genoemd dat er minimaal 4 
bestuursleden moeten zijn om te kunnen functioneren. Op de vraag of er ruimte is voor uitleg antwoordt de 
voorzitter dat dat bij punt 4 van de agenda mogelijk is.  
De planning is nu te starten tot 20.45 uur, pauze tot 21.00 uur en tot 22.00 uur de rest van de agenda te 
behandelen.  

 
2. Benoeming notulencommissie 
Besluit: De notulencommissie bestaat uit mevrouw Barbara Kohnstamm en de heer Wouter van Rennes. 

 
3. Goedkeuring notulen van de 41e Algemene Ledenvergadering 

Tekstueel: De notulencommissie heeft een noot toegevoegd aan de concept-notulen met uitleg.    
Besluit: De notulen en de noot van de notulencommissie worden unaniem aanvaard en de notulen worden 
vastgesteld. De voorzitter bedankt de notulist en de leden van de notulencommissie. 

 
4. Bestuursverkiezingen  

Er komt een, soms heftige, discussie op gang. Hieronder zijn meningen van leden en bestuur weergegeven:  
 
Vragen 
Mevr. Kohnstamm: Er bestaat duidelijk tweespalt in het bestuur en dat is betreurenswaardig. Het zijn serieuze 
conflicten en nu moeten we instemmen met nieuwe bestuursleden als het huis in brand staat. Zij refereert aan 
de brief van de heer Van Oyen, welke bij het bestuur is binnengekomen en over deze zaak handelt. Hoe is het 
mogelijk dat de helft van het bestuur opstapt en de overige 3 leden blijven zitten? Mevr. Kohnstamm vindt dit 
onterecht, want volgens haar, en met haar meerdere aanwezige leden, zou het hele bestuur in zo’n situatie 
moeten aftreden. Zij moeten dan wel als interim-bestuur verdergaan met de mogelijkheid zich herkiesbaar te 
stellen.  
Fierman Bennink Bolt: de aftredende 3 bestuursleden hebben duidelijk hun reden kenbaar gemaakt, maar het 
zittende bestuur gaat hier niet op in.  
Jaap van der Aa: een meningsverschil tussen de bestuursleden oplossen is een taak van het bestuur zelf. Als 
het hele bestuur aftreedt, wat gebeurt er dan?  
Paul van Oyen: Ik vind het onbegrijpelijk dat bij zo’n duidelijk conflict een deel van het bestuur gewoon blijft 
zitten; de overgebleven bestuursleden zouden niet zo moeten hechten aan het pluche en ook gewoon moeten 
opstappen. 
Hanny van Bakel: Het is duidelijk een verrassingseffect, dit conflict in het bestuur.  
Jan van Duijn: De oproep van de heer Van Oyen is niet reëel. Als er bestuursleden aftreden hoeft daardoor niet 
het hele bestuur af te treden. Het is beter als de overgebleven bestuursleden blijven, dat is een betere weg dan 
aftreden van het gehele bestuur.  
Kiki LeGrand: Het hele bestuur moet aftreden!  
Richard Husslage: Het bestuur moet een afspiegeling van de wijk zijn en dat betekent diversiteit. De toonaard 
van de brief van de heer Van Oyen is te scherp voor een bewonersvereniging.  
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Lammy Peters: Blij dat niet het hele bestuur is afgetreden. De Bijlmerweide dreigde ooit de bestemming te 
krijgen van woonwagenpark en mede daarom is de bewonersvereniging opgericht, om het groen en de 
leefbaarheid in de buurt te garanderen.  
Henk Kroese: de bewonersvereniging bestaat 32 jaar en sinds 2001 maak ik daar deel van uit. Ik heb mij 
ingezet om de leefbaarheid in Geerdinkhof op peil te houden. Dat wil zeggen: rust, veiligheid, veel groen en 
netheid van de omgeving. Het is belangrijk dat de vereniging wordt gecontinueerd. Het aftreden van de 3 
bestuursleden was een grote verrassing. Er was geen ruzie, wel meningsverschillen.  
Yolanda Grift: de mening van de aanwezigen te horen wordt in het bestuur op prijs gesteld.  
Karin Moor: Vóór de vorige ALV is het bestuur eerst bij elkaar gekomen om over het functioneren van het 
bestuur te praten. De communicatie is ondermaats, intern als ook extern. Dit zorgt voor veel onrust, leidt tot 
conflicten en heeft een negatief effect op samenwerking met bewoners van Geerdinkhof en bevriende 
organisaties waaronder paardenmanege  Waveren, de Kantershofredactie, bewoners van de Droomzone, het 
stadsdeelbestuur / bestuurscommissie etc.  
Karin Moor zegt dat zij Henk Kroese heeft gevraagd om op te stappen.  
Henk Kroese: Op de avond voor de vorige ALV is mij niet gevraagd om af te treden en dat zou ik desgevraagd 
ook niet gedaan hebben. 
 
Frank Ratelband: Henk Kroese treedt niet af, dat zegt hij heel duidelijk. Is er nog iets te redden? Misschien met 
mediation?  
 
Jan van Duijn: wij zijn een bewonersvereniging, geen politieke partij. Wat is onze doelstelling, kunnen we dit 
realiseren? Het volledige bestuur afzetten is geen optie.  
Antoine Heideveld: ik heb belangstelling om toe te treden als bestuurslid, maar niet nu, met ruzie in het 
bestuur.  
Miri Boon: Ik stel voor eerst orde op zaken te stellen, dat is het protocol ook in het bedrijfsleven. Dit is wel een 
gezelligheidsvereniging, maar het is ook eigenlijk een klein bedrijfje.  
Piet-Hein van der Weijden: Er zijn duidelijk 2 kampen, of iedereen aftreden of iemand erbij om aan de 4 
personen te komen, zoals in de statuten omschreven. Voorstel: leden de ruimte geven een motie in te dienen, 
het bestuur kan dan aftreden (met alle respect), met de mogelijkheid het afgetreden bestuur weer als 
kandidaten te zien.  
Lammy Peters: Nieuwe bestuursleden moeten minimaal 2 weken van tevoren bekend zijn, dit kan niet nu op dit 
moment besloten worden.  
Carine Gheysen: De voorzitter bekleedt op dit moment 2 functies, voorzitter en secretaris. Dat kan niet, het 
werkt niet goed, maar er is geen ruzie binnen het bestuur.  
De Ruiter: Bestuur moet de koninklijke weg bewandelen: vertrekken en hun functies ter beschikking stellen.  
Janneke de Vries: Wat is het doel van de bewonersvereniging? Belangenbehartiging, maar nu vindt de helft 
sociale cohesie en gezelligheid ook erg belangrijk. Is dat wel het doel van de vereniging?  
Dick Norg: Ik zit 2 jaar in het bestuur. Er zijn veel meer functies te bekleden en het zou beter zijn een groter 
bestuur te hebben dan nu het geval is.  
Yolanda Grift: Op dit moment kan er niet gestemd worden, want veel mensen twijfelen en moeten nog een 
opinie vormen. Pas daarna kan er gestemd worden.  

 
 

5. PAUZE van 20.45 uur tot 21.05 uur – de vergadering wordt geschorst om het bestuur de kans te geven op 
de situatie te reageren. 
 

Frank Ratelband geeft hierna het woord aan Henk Kroese: 
 
Henk Kroese: Het bestuur heeft overlegd en advies gevraagd en gekregen van een aantal leden. Om de zaak 
niet op de spits te drijven, legt het bestuur de volgende verklaring af:  
 
1. Wij vinden het draagvlak door leden voor het hele bestuur erg belangrijk 
2. Daarbij is de continuïteit van de vereniging in geding, door deze crisis 
3. Daarom verklaar ik over een half jaar te zullen aftreden als voorzitter, als er een nieuw bestuur is gevormd.  
4. We zullen na de zomer een nieuwe ALV uitschrijven, waarop nieuwe kandidaten gekozen kunnen worden als 

bestuursleden. En ik roep nu al leden op om zich kandidaat te stellen. Vooral een penningmeester en 
secretaris zijn uitermate belangrijk om door te kunnen gaan met onze vereniging (n.b.: ik heb twee jaar lang 
ook gefunctioneerd als secretaris bij gebrek aan een echte secretaris) 

5. Daarnaast zal het bestuur zo snel mogelijk de functie van secretaris bij een ander (kandidaat)bestuurslid 
onder brengen.  
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Hanny van Bakel merkt hierbij op dat bestuursleden worden gekozen, niet de functies.  
Jan van Duijn vindt het draagvlak van de leden erg belangrijk. Na de zomer moet er een nieuwe 
ledenvergadering komen en nu kunnen de aspirant-leden zich aanmelden. Er is nu dringend behoefte aan een 
secretaris en penningmeester.  
Dick Norg pleit voor het toetreden van aspirant-leden en op die manier kunnen de aspirant-leden kijken of het 
bevalt om deel uit te maken van het bestuur.  
Frank Ratelband stelt een stemming voor over het voorstel van Henk Kroese (zo snel mogelijk de functies 
voorzitter en secretaris scheiden en aftreden op de volgende ALV als voorzitter). Het resultaat van deze 
stemming is 3 tegen, 3 onthoudingen en 84 voor.  
 
Daarna wordt er gestemd over de verkiesbare bestuursleden: Yolanda Grift heeft haar functie ter discussie 
gesteld, Marian Schmid heeft zich als nieuw bestuurslid aangemeld. Beide lichten kort hun motivatie toe. 
De stemming resulteert in: 
Yolanda Grift:  84 voor, 6 tegen en 0 blanco 
Marian Schmid:  83 voor, 3 tegen en 4 blanco. 
De telcommissie bestaat uit Willem van Dam en Hanny van Bakel.  
 
Aangemelde aspirant-leden: 
• Joke Geuzenbroek - huisnummer 543 
• Antoine Heideveld - huisnummer 378 
• Marja van Santen - huisnummer 97 
De aspirant-leden lichten toe waarom zij toetreden. 

 
6. Bestemmingsplan Bijlmerweide en Omgeving  
Yolanda Grift geeft hier uitleg over. Op dit moment ligt het bestemmingsplan bij de Raad van State en de 
hoorzitting staat nog niet op de rol; waarschijnlijk pas midden in de zomer. Op ons beroepschrift heeft het 
Stadsdeel lauw gereageerd. Tot 11 dagen vóór de hoorzitting kunnen we nu nog reageren.   
Wij hebben een mandaat van € 2.500. Als wij de advocaat vragen om onze dupliek te schrijven en mogelijk 
mee te gaan naar de hoorzitting, dan kost dat waarschijnlijk meer dan € 2.500. Een inschatting is om hooguit 
tot € 4.000 uit te geven. Wordt het meer, dan komen we bij u terug.   
 
Jaap van der Aa is er niet voor om meer geld uit te geven voor de problemen rond het bestemmingsplan 
Bijlmerweide. Vorige procedures hebben al heel veel geld gekost zonder resultaat. En hij vraagt naar de 
redenen van het bezwaar.  
     : En nog wat: wanneer heeft de Raad van State ooit burgers gelijk gegeven? 
Yolanda Grift antwoordt hierop dat als we een advocaat inschakelen we proceskosten op kunnen voeren. Dat 
zal echter niet meer dan € 600 tot € 700 zijn. Omdat waarschijnlijk weinig aanwezigen de stukken op de 
website hebben gelezen, volgt een korte toelichting over de inhoudelijke punten. 1. De grenzen van de 
Bijlmerweide zijn niet vastgelegd. 2. Groenhoven, Gouden Leeuw en de Garstkamp behoren ook tot dit 
bestemmingsplan, maar dat is niet verstandig, want het groen op de Bijlmerweide moet een andere status 
krijgen dan het groen tussen de flats en bij Garstkamp (denk aan parkeren). 3. De status van de manege, de 
schoolwerktuinen, de kinderboerderij en de Vogelopvang dienen vastgelegd te worden. Uitgangspunt is 
uitdrukkelijk dat de huidige situatie niet ter discussie staat, maar geregeld moet worden wat er gebeurt als bij 
een van deze bedrijven iets verandert (bv faillissement, stoppen van de bedrijfsvoering, etc.).  
 
Yolanda Grift vraagt de aanwezigen of het budget van € 2.500 eventueel mag worden overschreden, tot 
maximaal € 4.000.  Er wordt gestemd, 81 personen zijn voor, 2 tegen en 7 onthoudingen. De mogelijke 
overschrijding van het budget is hiermee goedgekeurd.  

 
7. Zelfbeheer Groen Geerdinkhof 
Ruud Wolterman: Er is nog steeds geen fiat gekomen van het Stadsdeel. Het zelf onderhouden van het groen 
bij de entree van de Geerdinkhof is een mooi burgerinitiatief om verwijdering van de struiken te voorkomen 
(kostenbesparing Stadsdeel) en er zijn vele medestanders om bijv 1 x per maand onkruid te wieden. Het 
grotere onderhoud, zoals maaien en snoeien, wordt wel door het Stadsdeel gedaan. Ik ben nu initiatiefnemer, 
maar er dient een coördinator te komen. Meld u aan bij mij, of per e-mail (secretaris@geerdinkhof.nl).  

 
8. Evenementen  
Richard Husslage meldt dat de Garagesale en BBQ met live band op 24 mei jl een succes waren. 
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Dick Norg meldt dat 40 jaar Geerdinkhof gevierd gaat worden en er dringend mensen nodig zijn die tijd kunnen 
vrijmaken en willen helpen door bijvoorbeeld interviews te houden en tekst daarvan maken, foto’s van die tijd 
zoeken in de archieven. Ook is het belangrijk dat er mensen bij betrokken worden die kunnen rekenen en dan 
ook nog het feest kunnen helpen organiseren. Wie kan en wil? Graag opgeven bij Dick Norg.   

 
9. Lopende zaken  
Commissie Erfpacht 
Janneke de Vries geeft aan dat erfpacht pas weer gaat spelen als er een nieuw college gekozen is.  
 
Commissie Leefbaarheid 
Willem van Dam geeft een toelichting. De commissie bestaat uit 7 personen. Onder meer is besproken het 
plaatsen van een meetpunt in Geerdinkhof om het vliegtuiglawaai te meten; kosten € 2.500. Wellicht volgend 
jaar besluiten we over een voorstel voor deze aanschaf. In Huntum staat reeds zo’n meetpunt; daar heeft men 
last van stijgende vliegtuigen, in Geerdinkhof van dalende.  
Een deel van de gele borden in de wijk is afgesopt; ook de andere borden behoeven af en toe een sopje!  
Er zijn paaltjes bij scholen geplaatst om foutparkeren tegen te gaan. 
  
Johan Kunst geeft cijfers over veiligheid van de wijk in 2013 en 2014 (tot nu bekend): 
    2013  2014 
Geweld – bedreiging 1 0 
Graffiti 3 0 
Inbraak  14 3 
Oplichting 3 1 
Overlast 1 0 
Overig 1 1 
Milieu overtredingen 1 0 
 

Onze wijk geldt als een van de veiligste wijken van Amsterdam.  
We hebben nu een vaste buurtregisseur, Daphne van Veldhuizen, daarvoor hadden we te maken met een 
plaatsvervanger. De samenwerking met de politie is een stuk verbeterd.  
De heer L.Smeets: (nagekomen; tijdens de borrel) Kan de constructie van mijn/onze woningen het gewicht van 
zonnepanelen wel aan? Dit naar aanleiding van de opmerking van de aannemer die de panelen geplaatst heeft, 
dat het dak een laag sneeuw aan moet kunnen. Maar nu is er sprake van een dak met een laag sneeuw én met 
zonnepanelen.  
Antwoord Commissie LDV: Vóóraf moet worden vastgesteld of de dakconstructie zonnepanelen, etc. kan 
dragen. Uiteraard in overleg met de leverancier: welk materiaal wordt gebruikt en hoe groot is de 
overspanning. 
 
Werkgroep Vrijwilligers Bijlmerweide.  
Ruud Wolterman: De werkgroep bestaat uit 28 mensen. Ook deze maand heeft weer een aantal van hen 
meegeholpen met werkzaamheden op de zaterdagochtend.   
 
Adviesgroep Waterberging Bijlmerweide (wegens verbreding A9). 
Reynout van der Poel: we zijn met 7 leden van de werkgroep vandaag bij de aannemer geweest. Op 10 juni 
2014 komen de grote graafmachines al. We houden goed in de gaten of er overlast ontstaat en hoeveel.  
 
OZB Geen melding  
 
Ondernemersplatform Geerdinkhof.   
Sabina Sorber meldt dat spreektijd voor deze vergadering is aangevraagd, maar woordvoerder Ed Peereboom is 
op vakantie. Zij meldt dat de club nog zoekende is naar de juiste vorm. 
 
GG-alert, Infobulletin, Website: Henk Kroese doet een oproep aan de leden zich aan te melden voor GG-alert. 
Wat niet op het infobulletin kan wachten, sturen we rond via de mail. Er zijn nu 138 abonnees, dit aantal kan 
best verder omhoog.  

 
10. Beantwoording schriftelijk ingediende vragen van leden  
Marysia Admiraal: Welk beleid is er om wel of geen zonnepanelen te plaatsen? Mogen er zonnepanelen 
geplaatst worden als deze bijvoorbeeld het uitzicht van buren belemmeren of bederven?  
Antwoord Commissie LDV: Er zal contact opgenomen worden met het Stadsdeel.   



  

8 
 

 
11. Rondvraag  

Hr. Boonstra: Waarom kunnen bewoners van de ’s-Gravendijkdreef geen lid worden van de vereniging? En 
waarom mogen zij niet meedoen met de BBQ?  
Antwoord Yolanda Grift: De ALV heeft vorig jaar besloten alleen leden toe te laten bij de BBQ. Dit besluit kan 
natuurlijk weer worden aangepast, maar tot hoever geldt de belending? Toegezegd wordt dat dit op de ALV na 
de zomer geagendeerd wordt. 
Mevr. Kohnstamm: Hoe is het aftreden genotuleerd? De voorzitter vraagt de heer Van Duijn nog een keer te 
herhalen wat er gezegd is en meldt dat de notulist en de notulencommissie er zorg voor zullen dragen dat het 
correct in de notulen beschreven zal worden.  

 
12. Sluiting 

Om 22.15 uur wordt de vergadering beëindigd. Frank Ratelband bedankt alle aanwezigen voor hun komst en 
hun gedisciplineerde gedrag.  
Henk Kroese bedankt de technisch voorzitter voor zijn inzet en het leiden van de vergadering. Hij nodigt 
vervolgens een ieder uit tot het nuttigen van een drankje en hapje.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bijlage Bijlage Bijlage Bijlage 2 2 2 2 ––––    Rooster van aftreden en nieuwe bestuursledenRooster van aftreden en nieuwe bestuursledenRooster van aftreden en nieuwe bestuursledenRooster van aftreden en nieuwe bestuursleden    

 
Naam 

 

Functie In bestuur 

sinds 

Aftredend 

in: 

3e of laatste 

termijn loopt 
af in: 

Status 

Henk Kroese Voorzitter 2001 2013 2016 Aftredend, niet 
herkiesbaar 
 

Dick Norg Vice-
penningmeester 

2012 2015 2021  
 

Yolanda Grift 
 

Algemeen 
bestuurslid 
 

1999 2009 2015  

Marian Schmid  2014 2017 2023  
Marja van Santen – 
van Dam 

    Verkiesbaar 

Antoine Heideveld     Verkiesbaar 
Hier kan uw  
naam staan! 

     

 
Indien u zich wilt kandideren voor het bestuur, kunt u zich tot uiterlijk 14 september aanmelden bij het 
secretariaat, secretaris@geerdinkhof.nl. De leden zullen per omgaande, voor de algemene vergadering, 
geïnformeerd worden.  

 
De taken binnen het bestuur worden op de eerstvolgende algemene bestuursvergadering verdeeld. 
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Bijlage Bijlage Bijlage Bijlage 3 3 3 3 ––––    Statuten GG: artikel 2Statuten GG: artikel 2Statuten GG: artikel 2Statuten GG: artikel 2    en 10en 10en 10en 10    (lid 6)(lid 6)(lid 6)(lid 6)    
 

DOEL: Artikel 2. 

 
1. Het doel van de vereniging is: 

a. de behartiging van de gemeenschappelijke belangen van de leden in samenhang met het wonen in de wijk 

Geerdinkhof te Amsterdam en de omringende omgeving en het in eigendom hebben van een woning in die 

wijk. 

b. het beschermen, handhaven en zo mogelijk verbeteren van de kwaliteit van de leef en woonomgeving en van 

de milieu-, natuur- en ruimtelijke kwaliteit , een en ander in de ruimste zin, in de wijk Geerdinkhof te 

Amsterdam en de omringende omgeving. 

2. Onder de gemeenschappelijke belangen als bedoeld in lid 1 sub a warden tevens bedoeld de gemeenschappelijke 

belangen van de leden uit een bepaalde groep of bepaalde groepen van woningen. 

3. De vereniging tracht haar doel onder meer te bereiken door: 

a. het met elkaar in contact brengen van bewoners van de wijk Geerdinkhof  

b. het verzorgen en begeleiden van contacten met- en het verstrekken van adviezen aan overheidsorganen en -

instellingen, zoals het stadsdeelbestuur, gemeentelijke instellingen en andere instellingen van algemeen 

belang; 

c. het scheppen van voorwaarden voor democratische besluitvorming teneinde invloed uit te kunnen oefenen op 

het beleid van bevoegde organen en instellingen; 

d. het adviseren bij en het (doen) voeren van zowel civiel- als bestuursrechtelijke (voor)procedures, met 

afgedekte middelen, namens de leden, maar tevens onder eigen naam, een en ander in de ruimste zin; 

e. het na een daartoe verkregen specifieke machtiging van het betreffende lid of de betreffende leden het op 

eigen naam (doen) voeren van zowel civiel- als bestuursrechtelijke (voor)procedures ter behartiging van 

individuele belangen van leden, met afgedekte middelen, een en ander in de ruimste zin; 

f. verder alle middelen die voor het doel bevorderlijk zijn.” 

 

 

ALGEMENE VERGADERING: Artikel 10. 

6. Een huurder van een op Geerdinkhof te Amsterdam gelegen woning kan donateur worden van de vereniging. 

Door het donateurschap verkrijgt hij alle rechten, die een lid zou hebben in de vereniging, met uitzondering van 

het aktieve en passieve kiesrecht en het stemrecht. 

De jaarlijkse donatie dient minimaal gelijk te zijn aan de jaarlijkse kontributie. 

 

        



  

10 
 

Bijlage Bijlage Bijlage Bijlage 4444    ––––    Hoe groot is Geerdinkhof?Hoe groot is Geerdinkhof?Hoe groot is Geerdinkhof?Hoe groot is Geerdinkhof?    

    

De grenzen aan het lidmaatschap van de vereniging    
  

oeten bewoners van 

de droomzone lid 

kunnen worden van 
de Vereniging Groot 

Geerdinkhof? Of is het 
simpele feit dat ze aan de 

’s-Gravendijkdreef wonen 

reden genoeg om daar-
tegen te zijn? En hoe 

denken de bewoners van de 
lage nummers hierover? 
  
Inmiddels is de discussie op 
gang gekomen. Lagenummer-
bewoner Ton de Wreede 
schreef al een brief aan het 
bestuur om de vereniging  
(desgewenst) ook open te 
stellen  voor  ‘dromers’, ook al 
is hun adres niet in Geerdink-
hof. Net als alle andere bewo-
ners van de lage nummers was 
De Wreede tegen de dreef-
verlaging, bomenkap en 
droomzone. Maar nu die jaren-
lange strijd verloren is en er 
nieuwe buren verschijnen, 
moet je die niet uitsluiten, vindt 
hij. Ze hebben zelf immers 
geen enkel aandeel in die 
beslissingen gehad. 
  
Op de Algemene ledenverga-
dering van 27 mei j.l vroeg een 
van de aanwezigen zich af 
waarom men tegen het lid-
maatschap van de ‘dromers’ 
kon zijn. Bestuurslid Yolanda 
Grift legde uit dat de ledenver-
gadering zich daar vorig jaar 
tegen heeft uitgesproken, maar 
dat het onderwerp natuurlijk 
opnieuw ter sprake gebracht 
kan worden op een volgende 
algemene ledenvergadering. 
Bijvoorbeeld die in het komen-
de najaar.   
Een andere bewoner haalde in 
een ingezonden brief (die mede 

verscheen in de stukken voor 
de recente ledenvergadering) 
de statutenwijziging van 2003 
aan. In de toen gewijzigde 
tekst is sindsdien sprake van de 
‘woonomgeving in de ruimste 
zin’, wat volgens hem reden 
zou moeten zijn de nieuwe 
dreefbewoners aan GDH-zijde 
als lid te accepteren.  
  
Of dat zo gemakkelijk zou zijn 
is nog maar de vraag. In de 
eerste plaats had de statuten-
wijziging van 2003 een heel 
ander doel, namelijk de 
vereniging een rechtsgrond te 
verlenen bij procedures rond 
bestemmingsplannen die ingrij-
pen op de omgeving van 
Geerdinkhof. En niet om het 
lidmaatschap te verruimen tot 
degenen die een woning 
hebben buiten Geerdinkhof. Er 
zijn ook nooit mensen lid 
geworden die in Garstkamp, 
Groenhoven of Kantershof 
wonen, toch ook zeer dicht 
tegen Geerdinkhof aan gelegen. 
Om de criteria van het 
lidmaatschap zuiver te houden 
en willekeur uit te sluiten zou 
op zijn minst een nieuw 
criterium voor het lidmaatschap 
moeten worden geformuleerd 
en door de ledenvergadering 
moeten worden aangenomen. 
Wie wil weten wat daarvoor 
nodig is, kan artikel 12 van de 
statuten nalezen op 
www.geerdinkhof.nl. In ieder 
geval is een tweederde 
meerderheid van de aanwezige 
leden nodig.  
  
Maar wellicht is dat niet 
ondenkbaar. Uit nieuwsgierig-
heid ben ik eens wat bewoners 
van de lage nummers gaan 

interviewen over dit onderwerp. 
Ik heb er acht gesproken, alle 
wonend tegen de droomzone 
aan. Vrijwel iedereen die ik 
sprak huldigde hetzelfde stand-
punt als Ton de Wreede: we 
hebben ons als bewoners 
verzet tegen de plannen. En het 
was beter geweest als de oude 
situatie was blijven bestaan. 
Maar de nieuwe bewoners 
hebben daar geen enkele 
schuld aan. Nu ze hier wonen, 
en zo dicht tegen Geerdinkhof 
aan, moeten ze deel kunnen 
uitmaken van deze gemeen-
schap. 
  
Het zal de voormalige stads-
deelbestuurders als muziek in 
de oren klinken. Zij gokten 
immers op de aantrekkings-
kracht van Geerdinkhof voor de 
eveneens wat beter gesitueerde 
bewoners van de droomzone. 
Anders gezegd: zonder Geer-
dinkhof geen droomzone. En 
hoewel het de bedoeling was 
dat de dromers in de eerste 
plaats ‘dreefbewoners’ zouden 
worden (zich letterlijk zouden 
‘adresseren aan de dreef’), lijkt 
het erop dat zij zich liever 
adresseren op Geerdinkhof…  
Of zoals een van de Geerdink-
hoffers het omschreef: de hoge 
dreef moest weg omdat het 
een scheidslijn was, de lage 
dreef is dat nog steeds.  
  
Kortom, de vraag hoe groot 
Geerdinkhof nu momenteel is, 
kent veel aspecten. Het is de 
moeite waard daarover op de 
komende ALV van gedachten te 
wisselen.  
  
Wouter van Rennes 

     
        

M 
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Bijlage Bijlage Bijlage Bijlage 5 5 5 5 ––––    Overzicht uitgaven 2009 t/m 2013Overzicht uitgaven 2009 t/m 2013Overzicht uitgaven 2009 t/m 2013Overzicht uitgaven 2009 t/m 2013    

    
Boekjaar Sociale activiteit bedrag ontv. Subsidies Administratief / Juridisch bedrag 

2009 Infobulletins 3.102,00 2.054,00 advocaatkosten bp DNB 706,00 

website 244,00 kosten RvS en WOZ 82,00 

kosten ALV 316,00 
 representatiekosten 1.136,00 
 vergaderkosten 165,00 

burenborrels 983,00 

Totaal 5.946,00 
 

Totaal 788,00 

2010 Infobulletins 3.560,00 3.000,00 kosten RvS 298,00 

website 244,00 

kosten ALV 135,00 

representatiekosten 325,00 

vergaderkosten 275,00 

burenborrels 1.146,00 
 

Totaal 5.685,00 Totaal 298,00 

2011 Infobulletins 3.055,00 3.000,00 
advocaatkosten bp 
Geerdinkhof 1.236,00 

website 244,00 idem bp DNB 1.766,00 

kosten ALV 166,00 ecologisch advies Bijlmrweide 1.083,00 

representatiekosten 192,00 planschade taxatie buro 1.477,00 

hesjes Milieukids 343,00 kosten RvS 754,00 

borrel na GarageSale 118,00 

vergaderkosten 719,00 

burenborrels 1.444,00 

Totaal 6.281,00 Totaal 3.002,00 

2012 Infobulletins 4.354,00 3.000,00 
advocaat kostenbp 
Geerdinkhof 1.858,00 

website 137,00 tuinafscheiding 1.324,00 

kosten ALV 198,00 planschade taxatieburo 1.292,00 

representatiekosten 603,00 kosten RvS 178,00 

boekenbonnen Milieukids 100,00 

vergaderkosten 221,00 
 burenborrels 1.548,00 
 

Totaal 7.161,00 Totaal 4.652,00 

 

2013 Infobulletins 3.614,00 3.000,00 
advocaat kosten bp 
Geerdinkhof 193,00 

 
website 273,00 

 
advies waterkanters 500,00 

kosten ALV 180,00 advies planschade 1.200,00 

representatiekosten 777,00 
ecologisch advies 
Bijlmerweide 1.525,00 

boekenbonnen verspreiders 191,00 kosten RvS 318,00 

vergaderkosten 221,00 

burenborrels + buurt bbq 3.515,00 
 

Totaal 8.771,00 Totaal 3.736,00 
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Machtiging 

 
 
Hierbij machtig ik      , woonachtig Geerdinkhof nr 
 
te Amsterdam om mij in stemming te vertegenwoordigen tijdens de Ledenvergadering van 
Groot Geerdinkhof, vereniging van huiseigenaren op 23 september 2014. 
 
 
Datum:     Plaats: 
 
Naam: 
 
Adres: 
 
Woonplaats: 
 
Handtekening: 

 
 


